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Vragen van de leden Kerstens en Nijboer (beiden PvdA) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over drempels bij het gebruik van 
de blijverslening (ingezonden 18 april 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Lening voor thuiswonen vindt nauwelijks aftrek»?1 

Vraag 2
Kloppen de cijfers van BNR, die stelt dat de blijverslening sinds 2015 slechts 
75 keer is verstrekt? 

Vraag 3
Wat is de oorzaak dat deze leningsvorm nauwelijks aftrek vindt? 

Vraag 4
Is er genoeg bekendheid onder de doelgroep van het bestaan van deze 
lening? 

Vraag 5
Onder welke voorwaarden kan een blijverslening verstrekt worden? Zijn deze 
voorwaarden aantrekkelijk genoeg voor ouderen die hun woning graag 
zouden willen aanpassen? 

Vraag 6
Welke verschillen bestaan er tussen gemeenten wat betreft voorwaarden? 
Worden de mogelijkheden niet teveel door gemeenten beperkt? 

Vraag 7
Bent u bereid zich in te zetten voor meer bekendheid voor de blijverslening, 
zich ervoor in te zetten dat alle gemeenten de lening aanbieden en dat de 
voorwaarden voor de lening door gemeenten aantrekkelijk genoeg zijn?

1 https://www.bnr.nl/nieuws/lifestyle/10375359/lening-voor-thuiswonen-vindt-nauwelijks-aftrek
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